

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen announced today that the Canadian government has decided to make a special contribution of \$1,000,000.00 to Italy to help the survivors of the heavy earthquake which struck the North-East of Italy, particularly the region of the Friuli province, and which caused hundreds of casualties. This contribution of the Canadian government is above and beyond the assistance given in the hours immediately following the earthquake by units of the Canadian Armed Forces, which are continuing their efforts chiefly in the villages of San Daniele and Venzone.

\* \* \*

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Allan J. MacEachen, annonce aujourd'hui que le gouvernement canadien a décidé de faire une contribution spéciale de \$1,000,000.00 à l'Italie afin de venir en aide aux survivants du tremblement de terre qui a frappé le nord-est de l'Italie, particulièrement la région de la province de Friuli, et qui a causé des centaines de victimes. Cette contribution du gouvernement canadien est en sus de l'assistance fournie dans les heures immédiates qui ont suivi l'annonce de cette catastrophe par les Forces armées canadiennes qui continuent d'oeuvrer principalement dans les villages de San Daniele et Venzone.